

20/07/23

Greenhithe School PTA Quiz Night - Saturday 2nd September

The Greenhithe School PTA Quiz Night tickets are now on Kindo and ready to purchase. Join us on Saturday 2nd September and let's get quizzical, with a fun evening planned including a professional Quiz Master, auction, raffle and guaranteed good times!

This is a BYO event where teams can bring their own drinks (alcohol is allowed) and food, and fancy dress is optional (but makes it more fun!). There are only a limited number of tables and tickets, so get in quick to avoid missing out!

Please select a 'Team Captain' to register your team on your behalf and follow the steps below:

1. On Kindo, first select the '**Step 1 - Quiz Night Registration Form**' and register your team details (this has no charge).
2. Once this has been completed and submitted, you can then go back and select '**Step 2 - Quiz Night Tickets**' and register and pay for your individual team members. Tickets are \$35 per person, and you can pay for everyone all at once, or go into Kindo at a later date to pay for your team.

Each team can have up to 10 people per table, with a minimum of 6 people. Team Captains will need to register and pay for their team members, please note only one registration is needed per team. The person (or Team Captain) booking the quiz team will be the main point of contact for the event and will receive correspondence about the Quiz Night closer to the date.

- **Event:** Greenhithe School PTA Quiz Night
- **When:** Saturday 2nd September 2023
- **Where:** Greenhithe School Hall
- **Who:** Parents and friends of Greenhithe School (adults only)
- **Time:** 6:45pm arrival
- **Details:** Prizes to be won, games, auction, raffle and come in fancy dress and decorate your table to win prizes
- **Price:** \$35 per person, up to ten people per table

Any questions, please email us at greenhitheschoolpta@gmail.com. All proceeds go directly to the school. We hope to see you there for a great night!

**Kind Regards,
Greenhithe School PTA**



问答之夜门票现已在 Kindo 发售

Greenhithe 学校 PTA 问答之夜门票现已在 Kindo 上出售！如果您有兴趣参加 9 月 2 日星期六的问答之夜活动，请选择一位“队长”代表您注册您的团队，并按照以下步骤操作。

座席和门票数量有限，所以请尽快注册，以免错过！这是一场 BYO 活动，各团队可以自带饮料(允许携带酒精)和食物，也可以选择盛装打扮成化妆舞会的感觉(这样会更有兴趣！)。

1. 在 Kindo 上，首先选择“第 1 步 - 问答之夜注册表”并注册您的团队详细信息(免费注册)。
2. 完成并提交后，您可以返回并选择“第 2 步 - 问答之夜门票”并为您的每一位团队成员注册及付款。您可以一次性完成所有这些操作，也可以在注册团队之后的其他日子于 Kindo 注册队员信息并为您的团队付费。

每队每桌最多可容纳 10 人，最少 6 人。队长需要为其团队成员进行注册并支付费用，请注意每个团队只需注册一次。注册团队的人员(或队长)将是活动的主要联系人，并将在临近日期时收到有关问答之夜的邮件/信息。

活动: 格林海斯学校 PTA 问答之夜

时间: 2023 年 9 月 2 日星期六

地点: 格林海斯学校礼堂

对象: 格林海斯学校的家长和朋友(仅限成人)

时间: 下午6点45分抵达礼堂

详情: 问答赢取奖品、参与游戏、拍卖、抽奖，以及穿着奇装异服并装饰您的桌子以赢取更多奖品

价格: 每人\$35, 每桌最多十人

如有任何疑问，请发送电子邮件至 greenhitheschoolpta@gmail.com。我们期待在问答之夜见到您，一同度过一个美好的夜晚！

谨启

格林海斯学校家长教师协会

Kind Regards,

Greenhithe School PTA

